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Aanwezig namens het bestuur: Oene, Peter, Imkje, Tjeerd, Bert, Klaas en Annigje 
Aanwezig: 17 personen; waaronder Libbe de Vries ((dorpen-)wethouder) en Franciscus 
Koopmans (dorpencoördinator gemeente) 
Afmeldingen: Hetty Visser, Dirk en Sandra Leibrand, Henk de Vries en Jos vd Veldt.  
.        
  

1. Opening. 

Oene opent de vergadering en heet een ieder welkom; in het bijzonder Libbe de Vries 

en Franciscus Koopmans. 

2. Vaststellen agenda. 

Er worden geen nieuwe punten aan de agenda toegevoegd. 

3. De notulen van de algemene ledenvergadering van 17 oktober 2023. 

Oene geeft, nogmaals, aan dat n.a.v. de vraag van Annet Jonkers er geen meldingen 

zijn geweest bij de politie en dat dat de reden is dat het verder niet zal worden 

onderzocht. 

Hierna worden de notulen onveranderd goedgekeurd en vastgesteld. 

4. Mededelingen en ingekomen stukken. 

Energiecommissie: 

Aan meerdere oproepen in de Wispelweagen aan belangstellenden om zitting te 

nemen in de commissie is geen gehoor gegeven; daarom wordt er vooreerst geen 

verdere actie ondernomen voor wat betreft energiemaatregelen of verduurzaming. 

Verkeerscommissie: 

Na een oproep in de Wispelweagen hebben zich een aantal belangstellenden 

aangemeld en is er een commissie in het leven geroepen. Na een eerste bijeenkomst 

is besloten dat de commissie zich in eerste instantie gaat richten op De Streek binnen 

de bebouwde kom. Er staan plannen voor groot-onderhoud op de planning in 2025-

2027. Oene heeft tijdens de vergadering diverse ideeën/mogelijkheden getoond 

welke binnenkort bij een overleg met de gemeente zullen worden aangedragen. 

Monique Veenhof geeft aan dat zij meerdere malen bij de gemeente heeft gevraagd 

voor snelheidsbeperkende maatregelen aan De Dûker omdat hier erg hard wordt 

gereden, maar vindt weinig tot geen gehoor bij de gemeente. Libbe de Vries geeft 

aan hier naar te zullen informeren.  Oene antwoordt dat de commissie zich eerst 

beperkt tot De Streek.  

Commissie verfraaiing dorp: 

Na een oproep hebben zich 3 belangstellenden gemeld. Na een overleg is 

afgesproken dat zij met een plan zullen komen en dat dan bekeken zal worden in 

hoeverre dit kan worden uitgevoerd. Er zijn inmiddels een aantal bloembakken bij de 

brug opgehangen. Verdere ideeën zijn nog: borden bij de plaatsnaamborden en 

verfraaiing van het plekje bij de brug/minibieb/picknickbank. 

De walkant/oever aan de Spaltenbêge zal door de gemeente worden verbeterd. 



Lelylijn: 

Er is nog veel onduidelijk met betrekking tot de Lelylijn; en mocht deze er komen dan 

zal dat tussen 2045-2050 zijn. Opsterland staat er kritisch tegenover vanwege het 

doorkruizen van het natuurgebied. Diverse gemeentes hebben gezamenlijk een brief, 

met hun standpunten, voor het Rijk opgesteld. Ook is de mogelijkheid voor een 

ondergrondse lijn aan de orde gekomen. 

Hoogspanningslijn: 

Vanuit PB is er een zienswijze, gelijk aan die van de gemeente, naar Tenet verstuurd. 

Ook hier speelt het natuurgebied weer en rol. 

Waterwinning Luxwoude: 

Vitens heeft een klankbordgroep opgericht waarin PB Langezwaag, PB Luxwoude, 

PB Terwispel en oa. bewoners Alde Dyk/Plasse zitting hebben. Op zich heeft men 

geen bezwaren tegen de waterwinning op die plek maar wel tegen het 

drinkwaterproductie-gebouw wat er eventueel bijkomt. De voorkeur heeft dat het 

drinkwaterproductiegebouw op het industrieterrein langs de A7 komt. 

Bezoek burgemeester: 

28 juni zal de burgemeester een bezoek brengen aan Terwispel en zullen de 

bewoners de mogelijkheid krijgen om kennis te maken. Vanuit de leden wordt 

opgemerkt dat, vanwege het feit dat het bezoek overdag staat gepland, niet alle 

bewoners de mogelijkheid hebben. Oene geeft aan dat PB hierbij geen inspraak heeft 

gehad. 

5. Jaarverslag 2023 

Roel Veenstra merkt op dat alleen de bomencommissie en Dorpssteunpunt een 

verslag hebben aangeleverd en de andere commissies niet. Oene antwoordt dat de 

andere commissies geen activiteiten hebben uitgevoerd en daarom ook geen verslag 

hoeven uit te brengen. 

Verder zijn er geen op- of aanmerkingen en vragen m.b.t het jaarverslag. 

6. Financieel jaarverslag 2023 

Peter geeft een toelichting op het financieel jaarverslag. 

Naar aanleiding van de steeds stijgende bankkosten zal worden gekeken naar een 

alternatief. 

7. Verslag kascommissie Plaatselijk Belang 

Berend Bos en Henk Hofstra geven aan geen onregelmatigheden te hebben gezien 

en dat het geheel keurig digitaal is vastgelegd. 

Hierna wordt de penningmeester décharge verleend. 

8. Verslag kascommissie Wispelweagen 

De Wispelweagen valt niet onder PB maar omdat in het verleden ook de kascontrole 

werd uitgevoerd door de kascommissie van PB heeft PB het verzoek van de 

Wispelweagen gekregen om dit weer te gaan oppakken. Ook bij de financiële stukken 

van de Wispelweagen zijn geen onregelmatigheden gevonden aldus de 

kascommissie. 

Hierna worden de kascommissieleden bedankt. 

9. Benoemen nieuwe kascommissieleden 

De leden zijn: Henk Hofstra en Albert Bijlsma. 

10. Er volgt een korte pauze. 

11. Contributieverhoging. 

Naar aanleiding van constateringen van de kascommissie (ook in het verleden) is er 

nu besloten om een voorstel te doen voor een contributieverhoging. Peter geeft een 

toelichting en meldt dat in de nieuwe statuten is opgenomen dat er vanaf de wijziging 

nog maar met één bedrag wordt gerekend; het lidmaatschap is persoonsgebonden. 



Het voorstel was om de contributie te verhogen naar € 8,50 per jaar maar na 

opmerkingen vanuit de leden wordt voorgesteld om nu te verhogen naar € 7,00 en 

over twee jaar (mei 2026) nogmaals een verhoging door te voeren van € 1,50. 

De leden gaan hiermee akkoord. 

Han Teakema merkt nog op dat PB een donatie-aanvraag kan doen via de 

Wispelweagen. Oene antwoordt dat dit niet het doel is van PB maar dat het 

inderdaad een mogelijkheid zou kunnen zijn. 

12. Nieuwe regels met betrekking tot het aanvragen bijdrage uit het dorpsbudget. 

Oene geeft een toelichting op de nieuwe regels en merkt op dat een aanvraag vóór 1 

september bij PB moet zijn ingediend. De reden hiervoor is dat PB dan kan bekijken 

of er nog onduidelijkheden bestaan over de aanvraag voordat deze wordt 

gepresenteerd tijdens de algemene vergadering. 

Fransiscus Koopmans merkt op dat ook de gemeente het soms lastig vindt de regels 

juist te hanteren en geeft aan dat er per aanvraag kan worden bekeken hoe ermee 

om te gaan. 

Roel Veenstra geeft aan het lastig te vinden om bij bepaalde aanvragen een 

begroting in te dienen. 

Libbe de Vries merkt op dat de manier van toekennen van een bijdrage zoals PB 

Terwispel dat doet vrij uniek is binnen de gemeente en dat de gemeente deze manier 

van aanpak onder de aandacht brengt bij andere PB’s. 

13. Rondvaag 

Er zijn geen vragen. 

14. Hierna sluit Oene de vergadering en bedankt een ieder voor zijn/haar aanwezigheid.   

 


